

Referat

Brugerrådsmøde d. 25.08.2025

Til stede: Ulla, Lars Bruun, Tina, Ole, Natacha, Lars Blok, Sarah, Charlotte, Lotte.

Afbud: Cathrine, Camilla

Punkt	Dagsorden	Referat
1	<i>Nyt fra formanden</i>	Ulla byder velkommen tilbage efter sommerferien. Hun fortæller at alle denne gang er indkaldt, inkl. suppleanter og ligeledes Ole som medarbejderrepræsentant, da René har sagt at rideskolen og ridecentret kan køre efter de nye vedtægter, da disse er godkendt af kommunalbestyrelsen. Klubben kører fortsat efter de gamle vedtægter i forhold til de medlemmer som sidder for rideklubben, da de nye vedtægter endnu ikke er stemt igennem på klubsiden.
2	<i>Nyt fra ARC</i>	Ridecentret havde fået 2 heste på prøve til rideskolen, Asterix og Obelix. Den ene er sendt tilbage allerede. Rideskolen er startet stille og roligt op igen, og i mandags afholdte de partmøde for alle parterne. Der er opstartet mentorordning blandt parterne, så de erfarne parter hjælper de nye i gang. D. 20/12 er der rideskolestævne. Enetimer for rideskoleeleverne fortsætter om lørdagen, en gang om måneden som udgangspunkt. Charlotte informerede om de nye staldkontrakter, som hun også gjorde på bestyrelsesmødet d. 21.08. Over sommeren har der været 6 tomme bokse. Der er blevet fyldt op og dermed 3 ledige tilbage. Ridecentret indkøber intet. Der har ikke været indkaldt vikarer til at dække i forbindelse med ferie, fridage og afspadsering, for at spare penge. Der er sendt takster til behandling hos KB.

		Der har været gode hænder blandt de samfundstjenester som har været på ridecentret, og de har hjulpet med de grønne områder. Der er lang venteliste til rideskolehold. Ridecentret har sat kæder på indkørslerne efter lukketid, da det er blevet et problem med ubudne gæster. Vi snakkede om muligheden for at lave et stævne i uge 28 næste år i forbindelse med ridelejren, og på den måde inkludere rideskoleleverne i et af aftenstævnerne.
3	Nyt fra ARK	Lars og Lotte fortalte lidt om klubbens arbejde som også er nævnt på bestyrelsesmødet d. 21.08. Herunder blandt andet om stævner over sommeren, TREC generelt og det kommende TREC stævne. Ligeledes snakkede vi ogsp kort om de kommende stævner. Vi snakkede også kort om hestekøb i forbindelse med at klubben har valgt at sponsorere 50.000 kr. til hjælp til en ny rideskolehest. Da markedet desværre er rigtig svært når man skal købe som rideskole, snakkede vi også lidt om hvordan vi kan bidrage yderligere til at skaffe flere penge til hjælp til en ekstra hest, da rideskolen jo mangler to som erstatning for Lykke og Flicka. Vi snakkede også kort om juniorklubben og at Sofie A. og Lotte har planlagt den første aktivitet udover introen, som bliver en tur til Vallensbæk for at se landsstævne i spring d. 14/9.
4	Henvendelser fra en pensionær	Vi snakkede kort om de henvendelser som ridecentret har modtaget fra en pensionær, blandt andet omkring de nye staldkontrakter men også omkring den daglige drift og mange andre ting. Vi snakkede om hvordan vi kan bakke personalet op i hverdagen, så deres arbejdsmiljø ikke bliver alt for påvirket i den negative retning.

		Der afholdes et møde mellem Ulla, Lars Bruun, Charlotte og pensionæreren med en bisidder samt med Rene som repræsentant for kommunen, for at få vendt spørgsmålene og få afklaret hvordan tingene hænger sammen.
5	<i>Lidt fra resten af brugerrådet</i>	Vi snakkede om forskellige småting, herunder blandt andet at der er nogle som har tendens til at benytte rytterstuen i det gamle ridehus på en uhensigtsmæssig måde - herunder nogle som ikke hører til på ridecentret. Vi snakkede om eventuelt at sætte et skilt på døren til den gamle rytterstue, hvilket vi håber kan gøre at der ikke er uvedkommende som benytter den.
	Punkter til næste møde Punkterne kommer senere.	Dato for næste møde Ulla indkalder til møde senere.